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Styrelsemötesprotokoll
2022–05–24

Protokoll Styrelsemöte S16 2022–05–24

Närvaro: Axel Rosenqvist Ordförande
Mikolaj Sinicka Vice Ordförande
Emma Kujala Skattmästare
Ludvig Delvret Studierådsordförande
Sofia Tatidis Cafémästare
Ludvig Svedberg Näringslivsansvarig
Alex Gustafsson Aktivitetsansvarig
Angelica Larsson Informationsansvarig
Märta Holmquist Källarmästare
Sebastian Malmström Sexmästare
Victor Winkelmann Överphös
Martin Andersson-Plyming
Rasmus Göransson

§1 OFMÖ Ordförande Axel Rosenqvist förklarade mötet öppnat klockan
12:17.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Mötet beslöt att adjungera följande:

• Rasmus Göransson

§4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes.

§5 Val av justerare Mötet beslöt att välja Näringslivsansvarig Ludvig Svedberg till
medjusterare.

§6 Föregående
mötesprotokoll

Mötet beslöt att godkänna protokollet:

• Protokoll Styrelsemöte S15 2022-05-17

§7 Information från
Kåren

Ikväll är det femte & sista fullmäktigemötet för terminen, där
bl.a. en kandidatur till kårordförande kommit in.

Det finns fortsatt flera poster på Kåren som är vakanta, bl.a. in-
formationsansvarig (arvoderad post) samt kårstyrelsen.

§8 Information från
Programledningen

Ingen information.

§9 Information från
Kollegierna

Ingen information.

§10 Ekonomisk Status Den är bra.
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https://www.dsek.se/arkiv/moteshandlingar/data/2022/protokoll_S15_2022.pdf
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§11 Utskottsrapporter • Studierådet:
SRD har terminens sista möte imorgon onsdag.

• Aktivitetsutskottet:
Ingen information.

• Nollningsutskottet:
Vi håller på att detaljplanera alla event och skicka in alla
bokningar nu! Vi sitter också med budgeten för att se vad vi
har kvar att spendera och hur vi vill sprida ut pengarna på
eventen. Det kanske också har löst sig med ÄP.

• Skattmästeriet:
Vi har bokfört, jag ska försöka wrappa upp saker innan som-
maren denna vecka.

• Cafémästeriet:
Vi hade öppet fram till torsdag förra veckan! Nu är det som-
maruppehåll. Emma och jag ska börja planera hur caféts
verksamhet ska se ut under nollningen.

• Näringslivsutskottet:
Vi har skött vidare kontakt med företag över mail gällande
nollningen och hösten. Jag märker större och större behov
av en bra company.dsek.se sida där företag kan utforska ett
interaktivt produktblad. Vi har fortsatt rekrytering för pro-
jektgruppen för Teknikfokus.

• Källarmästeriet:
Vi har fått grönt ljus från huset att bygga amphitheater! Har
lagat sexetdörren, tog nästan 3h. Även annat småfix, trasiga
eluttag, pantskåp etc.

• Informationsutskottet:
Mer nollningsarbete annars har det varit uppehåll.

• Sexmästeriet:
Vi har inte haft någon verskamhet senaste veckan, det var
karneval. Det hölls en nollutack-sittningen men den var inte
sexet som utskott inblandad i. Ska sitta i en del möten denna
vecka för att planera inför nollningen.

§12 Omvärldsbevakning Det var karneval i helgen.

NATO är en grej... tydligen. - Märta Holmquist, 2022

§13 Val av funktionärer
till Cafémästeriet

Mötet beslöt att välja in följande funktionär till Cafémästeriet:

• André Frisk
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§14 Entledigande av
funktionärer

Mötet beslöt att entlediga följande funktionär:

• Viktoria Garcia

• Victor Månsson

med anledningen att de är felstavade, och inte finns. Den rättsta-
vade versionen av personerna har blivit invalda som funktionä-
rer.

§15 Meddelanden FlyING, kan söka till funktionär. Då åker man tidigare och byg-
ger ramp, får billigare biljett till eftersläpp och mat under even-
tet. Man kan söka oberoende. Det lär plockas ut 2-3 personer från
varje sektion.

Pedellen söker folk som jobbar på Gasque. Isåfall får man en ut-
bildning av Kåren.

Cafét är stängt, men border är öppet.

Om man vill söka till Teknikfokusansvarig på E så är ansökan
öppet i en vecka till.

§16 Övrigt NollU gör detaljplaneringsbudget till events. Kan vi använda
Consid-pappmuggarna under nollningen? Näringslivsansvarig
kommer att skicka mail till Consid.

Staben ser att det inte är rimligt för Styrelsen att hålla ett heldags-
event under nollningen, och föreslår istället att vi ska hålla i en
mindre aktivitet, såsom Stadsrundvandringen eller L.I.G.G. Det
kommer att diskuteras.

Staben håller på att kolla på att hålla en HLR-utbildning, ska se
om det kan fixas platser åt styrelsen.

Tröjstatus: De gör den första ordern klar och ska skicka den inom
kort. Vidare diskussion kommer föras kring den andra ordern.

§17 Veckans gulliga djur
och militärfakta

L85 var ett vapen som användes av britterna under 80-talet. Krut
blir varmt, vapnet var delvis gjort i plast, ingen bra kombo! För
mer info om detta vapen, se länken.
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https://www.wikiwand.com/en/SA80
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Vi tackar Aktivitetsansvarig Alex Gustafsson för denna bild!

§18 OFMA Ordförande förklarar mötet avslutat klockan 12:45.

Mötessekreterare

Mikolaj Sinicka
Vice Ordförande

Mötesordförande

Axel Rosenqvist
Ordförande

Justeras

Ludvig Svedberg
Näringslivsansvarig
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